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Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, kappen populieren Hobbendonkseweg, bestemming 

grasveld Apollopad/Hobbendonkseweg 
 
Geachte leden van het College, 
  
  
Wij hebben diverse bewoners van De Hoef en De Hobbendonkseweg gesproken over de gang van 
zaken bij de plannen van uw college om de zeven beeldbepalende populieren bij de 
kinderboerderij te rooien en mogelijk een speelvoorziening te realiseren op het grasveld aan de 
Hobbendonkseweg/Apollopad. Bewoners zijn met name geïrriteerd over het gebrek aan overleg 
dat er met hun is gevoerd en zijn het oneens met het verdwijnen van de populieren. 
  
Kappen populieren 
Bewoners werden in het voorjaar geïnformeerd over de plannen van de gemeente om de 
zogenaamde inspiratietuin te realiseren op het grasveld aan het Apollopad, nabij de 
kinderboerderij. De plannen voor de aanleg van de inspiratietuin werden gecombineerd met de 
plannen om de zeven beeldbepalende populieren ter hoogte van de kinderboerderij te rooien. In 
een bewonersavond zijn bewoners destijds geïnformeerd, maar ondanks de toezegging dat 
bewoners daarna betrokken en geïnformeerd zouden blijven, ging het college zonder 
vervolgoverleg met bewoners over tot de aanvraag voor een kapvergunning voor de populieren. 
Juist dat onderdeel van het plan is bij veel bewoners nog het meest in het verkeerde keelgat 
geschoten. 
  
Inmiddels is de inspiratietuin aangelegd nabij Lennisheuvel, maar verkeren bewoners van de 
Hobbendonkseweg en De Hoef nog steeds in onzekerheid over de plannen voor de populieren en 
de bestemming van het grasveld. Vanuit uw college blijft het de afgelopen maanden angstvallig 
stil. 
  
Speelruimteplan 
In het speelruimteplan heeft het betreffende grasveld de bestemming trapveldje gekregen, met 
mogelijk de aanleg van een aantal speeltoestellen (pagina 75, speelruimteplan). Dat komt in hoge 
mate overeen met de huidige invulling van het grasveld. Daarnaast wordt in het speelruimteplan 
aangegeven dat buurtbewoners een belangrijke rol in het toezicht, inrichting en controle op 
speelruimtes hebben (paragraaf 2.4, pagina 14 en paragraaf 3.12, pagina 32, speelruimteplan).  



 
 
 
 
 
 
 
 
U begrijpt dat dit voor omwonenden wat wrang overkomt, nu ze zo summier worden betrokken bij 
de verdere planvorming, na het niet doorgaan van de inspiratietuin.  
 
Geen kap populieren 
Veel mensen in de buurt vinden de populieren zeer karakteristiek voor de buurt en pleiten voor het 
behoud van dit cultuurhistorische groen in de wijk, in combinatie met de aanwezigheid van de 
kinderboerderij en de huidige inrichting van het grasveld.  
 
Onderdeel cultuurhistorisch populierenlandschap 
Het behoud van het gebiedje zou ons inziens passen in de Boxtelse erfgoednota. Een actiepunt uit 
die beleidsnota is het stimuleren van lokale en regionale initiatieven welke gericht zijn op het 
terugbrengen van het cultuurhistorische populierenlandschap, dat voornamelijk in oostelijk Boxtel 
en Liempde voorkwam in de periode 1750 tot 1950. Dat pleit ervoor om de bomenrij aan het 
Apollopad te handhaven en in te passen in plannen voor de omgeving. Daarbij verlevendigen de 
zeven populieren wijk Oost nu al vele tientallen jaren.  
 
Omwonenden willen daarom op een open wijze bij de plannen voor het betreffende gebied 
betrokken worden en willen graag meedenken over de inrichting van de buurt. Nu blijven bewoners 
echter verstoken van enige informatie en zijn ze bang dat op enig moment de zaag in de bomen 
gezet gaat worden, nu er al een kapvergunning ligt. 
  
Zij vinden daarbij dat het inspraaktraject tot op heden ernstig tekort heeft geschoten. Zij vinden dan 
ook dat in ieder geval niet tot kap overgegaan zou mogen worden, nu de gemeente tot op heden 
verzuimd heeft om bewoners op een adequate wijze bij de planvorming te betrekken. 
 
Bezwaarprocedure 
In juli heeft deze kwestie geleid tot een procedure bij de commissie bezwaarschriften. De 
commissie bezwaarschriften heeft de vraag gesteld of überhaupt een kapvergunning aangevraagd 
had moeten worden. Daarnaast verviel volgens de commissie bezwaarschriften de noodzaak tot 
snelle kap van de populieren, op het moment dat de inspiratietuin zijn definitieve locatie in 
Lennisheuvel kreeg. Het kappen van de populieren was in de eerste plaats immers gekoppeld aan 
de oorspronkelijke plannen voor een inspiratietuin aan de Hobbendonkseweg/Apollopad. De 
commissie bezwaarschriften heeft de gemeente daarop geadviseerd een extern 
deskundigenrapport op te laten stellen, waarbij de vraag wordt gesteld of kap noodzakelijk is. 
  
Onze fractie heeft conform artikel 37 RvO de volgende vragen over deze kwestie: 
  
1. Wat zijn nu de concrete plannen voor het grasveld aan de Hobbendonkseweg, ter hoogte  

van de Kinderboerderij? 
2. Bent u nog steeds van plan de zeven populieren te rooien en met welke reden? 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
3. Naar aanleiding van de eerdere bezwaarprocedure van één van de bewoners is ter 

discussie gebracht of het gezien de gesteldheid van de bomen noodzakelijk wordt geacht 
om de bomen te kappen. Daartoe adviseert de commissie bezwaarschriften het aanvragen 
van een extern deskundigenrapport. Is dat inmiddels aangevraagd en wat is daarvan de 
uitkomst? Overigens is het bezwaar destijds door meerdere bewoners van de 
Hobbendonkseweg onderschreven. 

4. Bent u bereid met omwonenden om de tafel te gaan, om eventuele plannen in dat gebied
 samen met hen te bespreken? 

5. Kunt u toezeggen dat de populieren in ieder geval niet gerooid worden, voordat er met  
bewoners overlegd is over de inrichting van het gebied? 

 
Ervan uitgaande u hiermee voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en met 
belangstelling in afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


